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В статье исследуются дефиниции правонарушения, представленные в трудах классиков совет-
ской теоретико-правовой мысли. Анализируются такие важнейшие качественные признаки право-
нарушения как противоправность, общественная опасность и вредоносность. На основе сопостав-
ления тезисов советских исследователей с достижениями современной теоретико-правовой науки 
делается вывод о степени разработанности понятия и признаков правонарушения в советской тео-
ретико-правовой мысли. 
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Th e article examines defi nitions of the off enses presented in the works of classics of the Soviet theoreti-
cal legal thought. Examines such important qualitative evidence of the off ense as the wrongfulness of public 
danger and harmfulness. On the basis of a comparison of the theses of Soviet researchers with the achieve-
ments of modern theoretical and legal science concludes about the degree of elaboration of the concept and 
characteristics of the off ense in the Soviet legal-theoretical thought.
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